
 

 

 

Folketingets Epidemiudvalg har den 1. juli  2021 stillet følgende spørgsmål nr. 232 

(Alm. del) ti l  sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet er 

sti l let efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 232:  

”Vil ministeren oplyse, hvilke leveringer af vacciner fra AstraZeneca og Johnson & 

Johnson, Danmark har modtaget efter oprettelsen af ti lvalgsordningen, samt oplyse 

om Danmark fortsat modtager vaccineleverancer af de to nævnte medicinalvirksom-

heder?” 
 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo august 2021. 
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